
   

Via de raadsgriffier 

Aan het College van B&W van Gouda 

Artikel 38 vragen SP Gouda gaswinning Woerden 

Gouda, 24 januari 2017 

Op 11 januari 2017 werden de inwoners van het Groene Hart door 
verschillende media, waaronder het AD Groene Hart, herinnerd aan de 
felle strijd die het college van B&W in Woerden voert met het Rijk 
over de winning van olie en gas uit het Papekopveld door Vermillion 
Energy. Het Rijk stelt in haar nieuwe structuurvisie dat in de 
Nederlandse bodem aanwezig gas gewonnen moet worden omdat dit de 
minst vervuilende fossiele brandstof is. Het Woerdense college stelt 
dat het Rijk daarmee voorbij gaat aan de enorme maatschappelijke 
onrust die boren veroorzaakt, met name in bewoond gebied. Het 
college in Woerden doelt hiermee o.a. op de maatschappelijke onrust 
die enkele jaren geleden in Groningen ontstond nadat verhoogde 
seismiciteit, gekoppeld aan de exploitatie van het Slochteren gasveld 
door de NAM, in korte tijd duizenden huizen had beschadigd. Het 
college in Woerden heeft in haar strijd voor duurzame energie 
oplossingen steun gezocht en gevonden bij Groene Hart gemeenten 
Oudewater, Bodegraven-Reeuwijk en Krimpenerwaard, bij provincies 
Utrecht en Zuid-Holland en het Hoogheemraadschap De Stichtse 
Rijnlanden. Wetende dat de exploitatie van het olie en gasveld zal 
gebeuren via een installatie die op slechts 9 km gelegen is van de 
gemeente Gouda, heeft de SP de volgende vragen aan het college: 

1. Wat is het standpunt van het college ten aanzien van mogelijke 
exploitatie van het Papekopveld door Vermillion Energy 
Netherlands BV als gekeken wordt naar maatschappelijke onrust 
die dit mogelijk teweegbrengt? 



2. Waarop heeft het college haar standpunt gebaseerd? 

3. Welk onderzoek heeft er plaatsgevonden waarin wordt voorspeld 
hoe groot bij eploitatie van het Papekopveld de bodemdaling, 
bodemverontreiniging en kans op en magnitude van geïnduceerde 
bevingen in Gouda zal zijn? 

4. Voor welke olie en/of gasvelden in een straal van 25 km van 
Gouda zijn er winningsvergunningen verleend door het Ministerie 
van Economische Zaken? 

De SP ziet de antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Hans van Dijk,  

SP Raadslid Gouda


